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§ 1   

Justering 

 

Förste vice ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) och andre vice ordföranden 

Karin Wanngård (S) utsågs att tillsammans med ordföranden Sten Nordin (M) 

justera dagens protokoll. Justering äger rum onsdagen den 18 maj 2011.  

 

 

§ 2  

Fyllnadsval av ledamot tillika vice ordförande i kommunstyrelsens eko-

nomiutskott samt ledamot i styrelsen för Kungsträdgården Park & Evene-

mang AB 

Val-PM 2011:6 

 

Kommunstyrelsen behandlade det tidigare bordlagda fyllnadsvalet av ledamot 

tillika vice ordförande (S) i kommunstyrelsens ekonomiutskott samt fyllnadsval 

av ledamot (S) i styrelsen för Kungsträdgården Park & Evenemang AB. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade att 

för tiden till och med den 20 oktober 2014 utse Karin Wanngård (S) som 

ledamot tillika vice ordförande i kommunstyrelsens ekonomiutskott, samt 

 

att för tiden till och med 2012 utse Karin Wanngård (S) som ledamot i 

styrelsen för Kungsträdgården Park & Evenemang AB. 

 

 

§ 3  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

8/4 - 14/4 2011 anmäldes (bilaga 7:1).  

 

 

§ 4  

Laglighetsprövning av kommunfullmäktiges beslut den 24 november 2010, 

§ 5 p. 22, om ägardirektiv för AB Svenska Bostäder, AB Familjebostäder 

och AB Stockholmshem avseende åren 2011-2013 

Yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholm, mål nr 49179-10 

Dnr 111-939/2010 

Skrivelse 39 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholm av 

Laglighetsprövning av kommunfullmäktiges beslut den 24 november 2010, § 5 

p. 22, om ägardirektiv för AB Svenska Bostäder, AB Familjebostäder och AB 

Stockholmshem avseende åren 2011-2013. 
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Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:71. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i promemoria 2011:71. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Till Förvaltningsrätten i Stockholm överlämnas yttrande i mål nr 49179-10 

enligt stadsledningskontorets förslag (bilaga 1 till promemorian). 

 

Reservation 

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Det antecknades till protokollet att Socialdemokraterna lämnar ärendet utan eget 

ställningstagande.  

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart.  

 

 

§ 5  

Bra initiativ från Göteborg - när ska Stockholms stad agera? 

Skrivelse från Ann-Margarethe Livh (V) 

Dnr 209-1418/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse från Ann-Margarethe Livh (V) i 

vilken hon föreslår att kommunstyrelsen ska utreda möjligheten att inrätta en 

mottagarfunktion dit anställda och andra ska kunna vända sig för att larma om 

misstänkt fusk eller bedrägerier i stadens verksamheter.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisas ärendet i promemoria 2011:72. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkar bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i promemoria 2011:72. 
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Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Skrivelse från Ann-Margarethe Livh (V) om ”Bra initiativ från Göteborg - 

när ska Stockholms stad agera?” anses besvarad med vad som sägs i prome-

morian. 

 

Reservation 

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i promemoria 2011:72.  

 

 

§ 6  

Politisk representation i de internationella organisationer vars medlemskap 

innehas av kommunstyrelsen 

Dnr 006-502/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om politisk representation i de inter-

nationella organisationer vars medlemskap innehas av kommunstyrelsen. 

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:73. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

1. För tiden till och med den 31 december 2013 utses följande personer till 

ordinarie respektive ersättare i EUROCITIES: ordinarie finansborgarrådet 

Sten Nordin, ersättare kommunfullmäktiges ordförande Margareta Björk. 

2. För tiden till och med den 31 december 2014 utses följande personer till 

ordinarie respektive ersättare i European Cities Against Drugs: ordinarie 

socialborgarrådet Anna König Jerlmyr, ersättare kommunstyrelseledamot 

Marie Ljungberg Schött. 

3. För tiden till och med den 31 december 2011 utses följande personer till 

ordinarie respektive ersättare i Metropolis/United Cities and Local 

Governments: ordinarie finansborgarrådet Sten Nordin, ersättare 

kommunfullmäktiges ordförande Margareta Björk. 
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4. För tiden till och med den 31 december 2012 utses följande person till 

ordinarie i Baltic Metropoles: kommunfullmäktiges ordförande Margareta 

Björk. 

5. De som väljs till dessa uppdrag får företa de resor som föranleds av 

uppdraget. 

 

 

§ 7  

Underlag för budget 2012 med inriktning 2013 och 2014 för Kommun-

fullmäktige m.m. 

Dnr 111-694/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om underlag för budget 2012 med 

inriktning 2013 och 2014 för Kommunfullmäktige m.m. 

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:74. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Wanngård (S) yrkade bifall till Socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 2011:74. 

 

Borgarrådet Bolund (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgar-

rådsberedningen som redovisas i promemoria 2011:74. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som 

redovisas i promemoria 2011:74. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande. 

Underlag för budget 2012 med inriktning 2013 och 2014 för Kommunfull-

mäktige m.m. godkänns. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till borgarrådet Wanngårds yrkande.  

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till borgarrådet 

Bolunds yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  
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§ 8  

Reinvesteringsprogram för stadens väghållning 

Genomförandebeslut för offentlig belysning och trafiksignaler 

Dnr 314-476/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om reinvesteringsprogram för stadens 

väghållning.  

 

Borgarrådet Hamilton (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:72. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Anmälan av trafik- och renhållningsnämndens reinvesteringsprogram för 

stadens väghållning godkänns. 

2. Trafik- och renhållningsnämnden medges rätt att genomföra reinve-

steringsåtgärder för energibesparande armaturbyten på lokalgator, om-

fattande investeringsutgifter om 140 mnkr under perioden 2011-2015. 

Utgifterna för 2011 ska rymmas inom nämndens investeringsbudget. 

Utgifterna för kommande år behandlas i trafik- och renhållnings-

nämndens budget för 2012. 

3. Trafik- och renhållningsnämnden medges rätt att genomföra reinveste-

ringsåtgärder för utbyte av äldre belysningsstolpar, -kablar och  

-centraler, omfattande investeringsutgifter om 420 mnkr under perioden 

2011-2020. Utgifterna för 2011 ska rymmas inom nämndens investe-

ringsbudget. Utgifterna för kommande år behandlas i trafik- och renhåll-

ningsnämndens budget för 2012. 

4. Trafik- och renhållningsnämnden medges rätt att genomföra reinves-

teringsåtgärder för utbyte av äldre trafiksignalutrustning, omfattande 

investeringsutgifter om 180 mnkr under perioden 2011-2015. Utgifterna 

för 2011 ska rymmas inom nämndens investeringsbudget. Utgifterna för 

kommande år behandlas i trafik- och renhållningsnämndens budget för 

2012. 

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till Miljöpartiets 

särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011.72. 
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§ 9  

En årlig ”Återvinningsdag” i Stockholm 

Motion 2010:11 

Dnr 303-1087/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Stellan Hamrin (V) i vilken han 

föreslår en årlig återvinningsdag i Stockholm.  

 

Borgarrådet Hamilton (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:89. 

 

Yrkanden  

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Bolund (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:89. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som 

redovisas i utlåtande 2011:89. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2010:11) av Stellan Hamrin (V) om ”En årlig ’Återvinningsdag’ i 

Stockholm” anses besvarad med vad som anförs i utlåtandet.   

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till borgarrådet 

Bolunds yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande. 

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i utlåtande 2011:89. 
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§ 10  

Kollektivtrafiken vid Slussen 

Skrivelse från Roger Mogert och Tomas Rudin (båda S) 

Dnr 314-1947/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse från Roger Mogert och Tomas Rudin 

(båda S) i vilken de hemställer att en redovisning görs till kommunstyrelsen om 

kollektivtrafiken vid Slussen. 

 

Borgarrådet Hamilton (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:75. 

 

Yrkanden  

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Bolund (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgar-

rådsberedningen som redovisas i promemoria 2011:75.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som 

redovisas i promemoria 2011:75. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Skrivelse från Roger Mogert och Tomas Rudin (båda S) om ”Kollektivtra-

fiken vid Slussen” anses besvarad med vad som anförs i promemorian.  

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till borgarrådet 

Bolunds yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i promemoria 2011:75. 
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§ 11  

Interimistiskt skydd för vissa träd i Kungliga Nationalstadsparken 

Förslag från stadsbyggnadsnämnden 

Dnr 304-675/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett förslag från stadsbyggnadsnämnden om interi-

mistiskt skydd för vissa träd i Kungliga Nationalstadsparken. 

 

Borgarrådet Kevius (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:75. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Interimistiskt förbud enligt 7 kap. 24 § miljöbalken ska gälla inom 

Kungliga Nationalstadsparken i Stockholms stad enligt bilaga 2 till  

utlåtandet. 

2. Stadsbyggnadsnämnden medges rätt att besluta om tillstånd i ärenden som 

omfattas av beslutet om interimistiskt förbud enligt bilaga 2 till utlåtandet. 

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till Miljöpartiets 

särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:75. 

 

 

§ 12  

Namngivande av täppan vid Thorildsplan till ”Bryggar Annas Täppa” 

Motion 2010:39 

Dnr 312-2643/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Teres Lindberg (S) i vilken hon 

föreslår att täppan vid Thorildsplan namnges efter den socialdemokratiska 

politikern Anna Johansson-Visborg.  

 

Borgarrådet Kevius (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:94. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Wanngård (S) samt Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till 

Socialdemokraternas reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i 

utlåtande 2011:94. 
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Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2010:39) av Teres Lindberg (S) om ”Namngivande av täppan vid 

Thorildsplan till ′Bryggar Annas Täppa′” anses besvarad med vad som anförs 

i utlåtandet. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanlind (alla S) och 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till borgarrådet Wanngårds och Ann- 

Margarethe Livhs gemensamma yrkande.  

 

 

§ 13  

Barnen som samhället svek - åtgärder med anledning av övergrepp och 

allvarliga försummelser i samhällsvården (SOU 2011:9) 

Remiss från Socialdepartementet 

Dnr 001-484/2011 

Skrivelse 40 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Socialdepartementet av betänkan-

det Barnen som somhället svek - åtgärder med anledning av övergrepp och all-

varliga försummelser i samhällsvården.  

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:76. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Barnen som samhället svek - åtgärder med anledning 

av övergrepp och allvarliga försummelser i samhällsvården” (SOU 2011:9) 

hänvisas till vad som sagts i promemorian. 

  

Särskilda uttalanden 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i promemoria 2011:76. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till Vänsterpartiets särskilda uttalande som 

redovisas i promemoria 2011:76. 

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart.  
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§ 14  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

15/4 - 28/4 2011 anmäldes (bilaga 7:2).  

 

 

§ 15  

Förvärv av fastigheten Stockholm Induktorn 33 i Ulvsunda industriområde 

Förslag från exploateringsnämnden  

Dnr 302-507/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett förslag från exploateringsnämnden om förvärv 

av fastigheten Stockholm Induktorn 33 i Ulvsunda industriområde.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:67. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Köpeavtal mellan Stockholms stad och Fastighets AB Induktorn 33 om 

köp av fastigheten Stockholm Induktorn 33 godkänns, bilaga till 

utlåtandet. 

2. Exploateringsnämnden får öka sina investeringsutgifter för år 2011 med 

104,0 miljoner kronor för köp av fastigheten Stockholm Induktorn 33. 

Finansiering sker genom ett ökat finansieringsbeting under Finansförvalt-

ning. 

 

 

§ 16  

Exploateringsavtal med Skanska Nya Hem Blå AB m.fl. angående kvarteret 

Fredriksdal m.m. i stadsdelen Södra Hammarbyhamnen 

Genomförandebeslut 

Dnr 302-751/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om exploateringsavtal med Skanska 

Nya Hem Blå AB m.fl. angående kvarteret Fredriksdal m.m. i stadsdelen Södra 

Hammarbyhamnen.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:68. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Exploateringsnämnden medges rätt att genomföra exploatering inom 

kvarteret Fredriksdal m.m. omfattande investeringsutgifter om 209 mil-

joner kronor och investeringsinkomster om 133 miljoner kronor. 

2. Exploateringsavtal med Skanska Nya Hem Blå AB respektive Remulus 

Svealand 3 AB och Remulus Svealand 4 AB avseende utbyggnad för 

bostads- respektive kontorsändamål inom kvarteret Fredriksdal med mera 

i Södra Hammarbyhamnen godkänns. 

3. Exploateringsnämnden medges rätt att teckna de ytterligare avtal som 

erfordras för projektets genomförande i enlighet med exploaterings-

nämndens beslut. 

4. Exploateringsnämnden ska i övrigt beakta vad som framgår i utlåtandet. 

 

Särskilda uttalanden 

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till Miljöpartiets 

särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:68. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till Vänsterpartiets särskilda uttalande som 

redovisas i utlåtande 2011:68. 

 

 

§ 17  

Försäljning av Stockholms Stadshus AB:s aktieinnehav i dotterbolaget 

Stockholms Stads Utrednings- och statistikkontor AB (USK) 

Dnr 023-884/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om försäljning av Stockholms Stadshus 

AB:s aktieinnehav i dotterbolaget Stockholms Stads Utrednings och statistik-

kontor AB (USK). 

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:69. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Wanngård (S) yrkade bifall till Socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:69. 

 

Borgarrådet Bolund (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:69. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som 

redovisas i utlåtande 2011:69. 
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Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Överlåtelsen enligt avtal av samtliga aktier i Stockholms Stads 

Utrednings- och statistikkontor AB, till SWECO Eurofutures AB 

godkänns enligt stadsledningskontorets och Stockholms Stadshus AB:s 

gemensamma förslag. 

2. Handlingar som är allmänna handlingar vid tillträdet får förvaras hos USK 

AB med stöd av bestämmelserna i kap. 2 § 3 offentlighets- och sekretess-

lagen, dock längst till utgången av år 2013. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till borgarrådet Wanngårds yrkande.  

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till borgarrådet 

Bolunds yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 18  

En friare IT-struktur 

Motion 2010:9 

Dnr 051-934/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Mats Berglund (MP) i vilken han 

föreslår att Stockholms stad ska använda öppna standarder för filformat i såväl 

intern som extern kommunikation.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:83. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Bolund (MP) samt Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till 

Miljöpartiets reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 

2011:83. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2010:9) av Mats Berglund (MP) om ”En friare IT-struktur” anses 

besvarad med vad som sagts i utlåtandet. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) och Ann-Margarethe Livh 

(V) hänvisade till borgarrådet Bolunds och Ann-Margarethe Livhs gemensamma 

yrkande.  

 

 

§ 19  

Införande av en uppförandekod för leverantörer 

Motion 2010:13 

Dnr 125-1294/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Ann-Margarethe Livh (V) i vilken 

hon föreslår att stadens upphandlingspolicy ska kompletteras med krav på en 

uppförandepolicy för leverantörer. 

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet utlåtande 2011:84. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Wanngård (S) yrkade bifall till Socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:84. 

 

Borgarrådet Bolund (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:84. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:84. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2010:13) av Ann-Margarethe Livh (V) om ”Införande av en 

uppförandekod för leverantörer” anses besvarad med vad som sägs i  

utlåtandet. 
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Reservationer 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till borgarrådet Wanngårds yrkande.  

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till borgarrådet 

Bolunds yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 20  

Uppförande av en vattenorgel i Stockholm 

Motion 2010:15 

Dnr 328-1559/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Hadar Cars (FP) i vilken han före-

slår att Stockholms stad ska låta utreda förutsättningarna för att uppföra en 

vattenorgel i Stockholm.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:85. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2010:15) av Hadar Cars (FP) om ”Uppförande av en vattenorgel i 

Stockholm” anses besvarad med vad som sägs i utlåtandet.  

 

 

§ 21  

Laglighetsprövning av kommunstyrelsens beslut den 26 januari 2011, § 36, 

om ”Deltagande vid möten om transatlantiskt nätverk för städer/universi-

tetspartnerskap rörande energieffektivisering den 24-26 januari 2011 i 

Washington DC, USA” 

Yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholm, mål nr 3019-11 

Dnr 006-42/2011 

Skrivelse 41 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholm av 

Laglighetsprövning av kommunstyrelsens beslut den 26 januari 2011, § 36, om 

”Deltagande vid möten om transatlantiskt nätverk för städer/universitetspart-

nerskap rörande energieffektivisering den 24-26 januari 2011 i Washington DC, 

USA”. 

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:77. 
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Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Till Förvaltningsrätten i Stockholm överlämnas yttrande i mål nr 3019-11 

enligt stadsledningskontorets förslag, bilaga 1 till promemorian. 

 

Det antecknades till protokollet att borgarrådet Ankersjö (C) inte deltar i beslutet 

på grund av jäv.  

 

Det antecknades till protokollet att Miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart.  

 

 

§ 22  

En samlad reglering för stärkt krisberedskap mot allvarliga tekniska fel 

och störningar i det centrala betalningssystemet (Fi2010/1619) 

Remiss från Finansdepartementet 

Dnr 001-336/2011 

Skrivelse 42 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Finansdepartementet av En samlad 

reglering för stärkt krisberedskap mot allvarliga tekniska fel och störningar i det 

centrala betalningssystemet.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:78. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande. 

Som svar på remissen ”En samlad reglering för stärkt krisberedskap mot 

allvarliga tekniska fel och störningar i det centrala betalningssystemet” 

(Fi2010/1619) hänvisas till vad som sagts i promemorian. 

 

Det antecknades till protokollet att Miljöpartiet och Vänsterpartiet lämnar 

ärendet utan eget ställningstagande.  

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart.  
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§ 23  

Fortsatt projektering av Samverkanscentral och kontor inom Kristine-

bergs slott 11 m.fl. 

Förslag från fastighetsnämnden 

Minoritetsåterremiss från kommunfullmäktige den 4 april 2011 

Dnr 302-2012/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett förslag från fastighetsnämnden om fortsatt 

projektering av Samverkanscentral och kontor inom Kristinebergs slott 11 m.fl. 

 

Borgarråden Nordin (M) och Sjöstedt (FP) hade redovisat ärendet i utlåtande 

2011:71. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Wanngård (S) yrkade bifall till Socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:71. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:71. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Fastighetsnämnden ges i uppdrag att fortsätta projekteringen av Sam-

verkanscentral och kontor inom Kristinebergs slott 11 m.fl. i enlighet med 

utlåtandet. 

2. Utgiften för projekteringen och upprättande av underlag för genom-

förandebeslut om 25,0 miljoner kronor ska finansieras inom ramen för 

fastighetsnämndens investeringsbudget. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till borgarrådet Wanngårds yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  
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§ 24  

Miljöupprustning av Hornsgatan etapp 2 och 3 

Genomförandebeslut 

Dnr 314-669/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett genomförandebeslut om miljöupprustning av 

Hornsgatan etapp 2 och 3. 

 

Borgarrådet Hamilton (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:73. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Bolund (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:73. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:73. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Trafik- och renhållningsnämnden medges genomföra miljöupprustning av 

Hornsgatan etapp 2 och 3, omfattande investeringsutgifter om 51,0 mil-

joner kronor. Utgifter för år 2011, 6,0 miljoner kronor, får inrymmas i 

trafik- och renhållningsnämndens investeringsbudget. Utgifter för 

kommande år samt drift- och kapitalkostnader får beaktas i samband med 

trafik- och renhållningsnämndens budget för 2012. 

2. Trafik- och renhållningsnämnden uppmanas slutredovisa projektet miljö-

upprustning av Hornsgatan till kommunfullmäktige när samtliga etapper 

är genomförda. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till borgarrådet 

Bolunds yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  
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§ 25  

Införande av trängselavgifter på Essingeleden 

Motion 2010:6 

Dnr 314-565/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Ann-Margarethe Livh (V) i vilken 

hon föreslår att trängselavgifter ska införas på Essingeleden som idag är undan-

tagen från avgiften.  

 

Borgarrådet Hamilton (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:87. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Bolund (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:87. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:87. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2010:6) av Ann-Margarethe Livh (V) om ”Införande av trängsel-

avgifter på Essingeleden” anses besvarad med vad föredragande borgarrådet 

anfört. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till borgarrådet 

Bolunds yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas utlåtande 2011:87. 
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§ 26  

Möjligheten att göra Rörstrandsgatan till en gågata 

Motion 2010:7 

Dnr 314-626/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Yildiz Kafkas (MP) i vilken hon 

föreslår att trafik- och renhållningskontoret och miljöförvaltningen ges i uppdrag 

att utreda möjligheten att göra Rörstrandsgatan till en gågata. 

 

Borgarrådet Hamilton (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:88. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Bolund (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:88. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:88. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2010:7) av Yildiz Kafkas (MP) om ”Möjligheten att göra 

Rörstrandsgatan till en gågata” avslås. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till borgarrådet 

Bolunds yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 27  

Detaljplan för kvarteret Fredriksdal i stadsdelen Södra Hammarby-

hamnen, Dp 2007-36164-54 

Dnr 311-794/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om detaljplan för kvarteret Fredriksdal 

i stadsdelen Södra Hammarbyhamnen.  

 

Borgarrådet Kevius (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:76. 
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Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Bolund (MP) samt Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till 

Miljöpartiets reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 

2011:76. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Detaljplanen för kvarteret Fredriksdal i stadsdelen Södra Hammarbyhamnen, 

Dp 2007-36164-54, antas. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) och Ann-Margarethe Livh 

(V) hänvisade till borgarrådet Bolunds och Ann-Margarethe Livhs gemensamma 

yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i utlåtande 2011:76. 

 

 

§ 28  

Försköning av Stockholms tråkiga miljöer 

Motion 2009:48 

Dnr 302-2497/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Malte Sigemalm (S) i vilken han 

bl.a. föreslår att konstfackelever ges resurser att genomföra vinnande utsmyck-

ningsförslag på respektive vinnande objekt. 

 

Borgarrådet Kevius (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:92. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Wanngård (S) samt Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till 

Socialdemokraternas reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i 

utlåtande 2011:92. 
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Borgarrådet Bolund (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:92. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2009:48) av Malte Sigemalm (S) om ”Försköning av Stockholms 

tråkiga miljöer” avslås. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

och Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till borgarrådet Wanngårds och Ann-

Margarethe Livhs gemensamma yrkande.  

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew båda MP) hänvisade till borgarrådet 

Bolunds yrkande. 

 

 

§ 29  

Fler grönområden för en bättre folkhälsa 

Motion 2010:12 

Dnr 319-1088/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Maria Hannäs (V) i vilken hon har 

lämnat förslag om fler grönområden för en bättre folkhälsa.  

 

Borgarrådet Kevius (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:93. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Bolund (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:93. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:93. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2010:12) av Maria Hannäs (V) om ”Fler grönområden för en bättre 

folkhälsa” anses besvarad med vad föredragande borgarrådet anfört. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till borgarrådet 

Bolunds yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i utlåtande 2011:93. 

 

 

§ 30  

Förslag om ändrade regler för tillträde till högskoleutbildning med 

anledning av den reformerade gymnasieskolan och gymnasiala 

vuxenutbildningen 
Remiss från Utbildningsdepartementet 

Dnr 001-418/2011 

Skrivelse 43 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Utbildningsdepartementet av 

Förslag om ändrade regler för tillträde till högskoleutbildning med anledning av 

den reformerade gymnasieskolan och gymnasiala vuxenutbildningen. 

 

Borgarrådet Edholm (FP) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:79. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Wanngård (S) yrkade bifall till Socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedeningen som redovisas i promemoria 2011:79. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i promemoria 2011:79. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 



Kommunstyrelsens protokoll nr 7  2011-05-11 

24 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Förslag om ändrade regler för tillträde till högskole-

utbildning med anledning av den reformerade gymnasieskolan och gymna-

siala vuxenutbildningen” hänvisas till promemorian. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Marie Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till borgarrådet Wanngårds yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Det antecknades till protokollet att Miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart.  

 

 

§ 31  

Den framtida gymnasiesärskolan – en likvärdig utbildning för ungdomar 

med utvecklingsstörning (SOU 2011:8) 

Remiss från Utbildningsdepartementet  

Dnr 001-491/2011 

Skrivelse 44 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Utbildningsdepartementet av be-

tänkandet Den framtida gymnasiesärskolan – en likvärdig utbildning för ung-

domar med utvecklingsstörning. 

 

Borgarrådet Edholm (FP) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:80. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Den framtida gymnasiesärskolan – en likvärdig ut-

bildning för ungdomar med utvecklingsstörning” (SOU 2011:8) hänvisas till  

promemorian. 
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Särskilt uttalande 

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till Vänsterpartiets särskilda uttalande som 

redovisas i promemoria 2011:80. 

 

Det antecknades till protokollet att Miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande. 

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart.  

 

 

§ 32  

Ändring av Allmänna lokala ordningsföreskrifter för Stockholms kommun 

(§ 3 avseende utökning av antal officiella strandbadplatser som offentliga 

platser och § 23 avseende hundförbud på officiella strandbadplatser) 

Förslag från miljö- och hälsoskyddsnämnden 

Dnr 667-2861/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett förslag från miljö- och hälsoskyddsnämnden 

om Ändring av Allmänna lokala ordningsföreskrifter för Stockholms kommun  

(§ 3 avseende utökning av antal officiella strandbadplatser som offentliga platser 

och § 23 avseende hundförbud på officiella strandbadplatser). 

 

Borgarrådet Ankersjö (C) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:79. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Ändring av Allmänna lokala ordningsföreskrifter för Stockholms 

kommun, § 3 och § 23 samt bilaga 2, godkänns enligt utlåtandet, bilaga 2 

och 3 till utlåtandet. 

2. Brunnsvikens strandbad (tidigare Brunnsviksbadet), Ekhagens strandbad 

(tidigare Lappkärrsbadet), Flatenbadet allmänna och Flatenbadet barnbad 

(tidigare Flatenbadet), Gröndals brygga (Ormberget), Hägerstens bassäng-

bad (tidigare Hägerstensbadet), Hässelby allmänna bad (tidigare 

Hässelbybadet), Johannesdalsbadet (tidigare Johannesdals strandbad), 

Lilla Essingebadet (tidigare Lilla Essinge bryggbad), Långholmens 

strandbad (tidigare Långholmens friluftsbad), Nytorps bassängbad 

(tidigare Nytorpsbadet), Skrubba strandbad, Sköndals bassängbad för 

funktionsnedsatta, Stora Essingebadet (tidigare Stora Essinge sol- och 

duschbad), Tanto strandbad (Årstaviken), Älvsjö bassängbad och 

Örnberget fastställs som nya namn på officiella badplatser i Stockholm 

enligt bifogad karta, bilaga 3 till utlåtandet. 

3. Exploateringsnämnden ges i uppdrag att ta fram förslag på plats, samt 

förslag på ordningsföreskrifter, för en ny strandbadplats där hundar bereds 

tillträde.    
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§ 33  

Fritt dricksvatten i Stockholms offentliga rum 

Motion 2010:41 

Dnr 303-2806/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Tomas Rudin (S) i vilken han 

föreslår att en plan tas fram för lämpliga platser att placera dricksfontäner för 

fritt dricksvatten i stadens offentliga rum. 

 

Borgarrådet Ankersjö (C) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:96. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Wanngård (S) samt Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till 

Socialdemokraternas reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i 

utlåtande 2011:96. 

 

Borgarrådet Bolund (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:96. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2010:41) av Tomas Rudin (S) om ”Fritt dricksvatten i Stockholms 

offentliga rum” anses besvarad i enlighet med vad som anförs i utlåtandet. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

och Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till borgarrådet Wanngårds och Ann-

Margarethe Livhs gemensamma yrkande.  

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till borgarrådet 

Bolunds yrkande.  
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§ 34  

Samlad strategi för att begränsa smittspridning bland intravenösa miss-

brukare. Förslag på samarbete med en ansökan till Socialstyrelsen om 

inrättande av en försöksverksamhet med sprutbyte 

Inbjudan från Hälso- och sjukvårdsnämndens förvaltning, Stockholms läns 

landsting (SLL) 

Dnr 325-940/2010 

 

Sprututbytesverksamhet för injektionsmissbrukare i Stockholms stad i 

samverkan med Stockholms läns landsting 

Motion 2007:23  

Dnr 325-2227/2007 

 

Sprututbyte mot HIV-spridningen bland intravenösa missbrukare i 

Stockholm 

Motion 2007:29 

Dnr 325-2842/2007  

 

Kommunstyrelsen behandlade dels en inbjudan från Hälso- och sjukvårds-

nämndens förvaltning, Stockholms läns landsting om Samlad strategi för att 

begränsa smittspridning bland intravenösa missbrukare. Förslag på samarbete 

med en ansökan till Socialstyrelsen om inrättande av en försöksverksamhet med 

sprutbyte,  

 

dels en motion från Karin Rågsjö och Jackie Nylander (båda V) i vilken de före-

slår att Stockholms stad tillsammans med Stockholms läns landsting tillsätter en 

utredning för att förbereda en ansökan till Socialstyrelsen om att få starta sprut-

utbytesverksamhet för injektionsmissbrukare,  

 

dels en motion från Erik Wassén (FP) i vilken han bl.a. föreslår att staden ställer 

sig bakom och biträder en ansökan från landstinget om att sprututbytesverksam-

het etableras i Stockholms kommun. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:80. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Ann-Katrin Åslund (FP), borgarrådet Wanngård (S) och borgarrådet Bolund 

(MP) yrkade bifall till Folkpartiets, Socialdemokraternas, Miljöpartiets och 

Centerpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen med 

instämmande av Ann-Margarethe Livh (V) i kommunstyrelsen, som redovisas i 

utlåtande 2011:80. 
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Propositionsordning 

 

Ordföranden tog först upp borgarrådsberedningens förslag, varemot ställdes 

Folkpartiets, Socialdemokraternas, Miljöpartiets, och Centerpartiets gemen-

samma förslag i borgarrådsberedningen, med instämmande av Vänsterpartiet i 

kommunstyrelsen. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen i enlighet med 

Folkpartiets, Socialdemokraternas, Miljöpartiets och Centerpartiets gemen-

samma förslag i borgarrådsberedningen, med instämmande av Vänsterpartiet i 

kommunstyrelsen.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår på förslag av Karin Wanngård, Olle Burell och Maria 

Östberg Svanelind (alla S), Per Bolund och Sara Pettigrew (båda MP), Ann-

Katrin Åslund (FP) och Ann-Margarethe Livh (V) att kommunfullmäktige 

beslutar följande. 

1. Biträda förfrågan från Stockholms läns landsting om att delta i projektet 

för att starta en försöksverksamhet och etablera Stockholm som försöks-

kommun för sprututbyte. 

2. Socialnämnden får i uppdrag att tillsammans med Stockholm läns 

landsting bereda en ansökan till Socialstyrelsen om inrättande av 

försöksverksamhet. 

3. Socialnämnden uppmanas att vidta åtgärder för att aktivt medverka i 

försöket. 

4. Motion (2007:23) av Karin Rågsjö och Jackie Nylander (båda V) om 

”Sprututbytesverksamhet för injektionsmissbrukare i Stockholms stad i 

samverkan med Stockholms läns landsting” anses besvarad med vad som 

anförs nedan. 

5. Motion (2007:29) av Erik Wassén (FP) om ”Sprututbyte mot HIV-

spridning bland intravenösa missbrukare i Stockholm” anses besvarad 

med hänvisning till vad som anförs nedan. 

6. I övrigt anförs följande. 
 

För att förebygga att människor som fastnat i missbruk smittas av HIV och andra 

sjukdomar ska Stockholms stad tillsammans med Stockholms läns landsting 

införa försök med sprutbyten för injicerande narkomaner. Detta ska göras 

tillsammans med många andra åtgärder för att stödja personer att bryta sitt 

missbruk. Försöket ska ske under begränsad tid och göras på ett sätt som går att 

vetenskapligt utvärdera.  

Stockholms stad ska ha en samlad strategi för prevention och uppsökande 

insatser, samtidigt som det ska finnas tillgång till annan behandling när man 

startar sprutbytesförsöket. Uppsökande verksamhet och rådgivning står inte i 

motsatsförhållande till sprutbyte. 
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Det primära målet med sprututbytet är att förebygga spridning av HIV och 

andra blodburna infektioner bland personer med intravenöst missbruk. 

Verksamheten ska också arbeta med att motivera dem som deltar i sprututbytet 

att bryta sitt missbruk och ta emot vård och behandling. I enlighet med krav från 

Socialstyrelsen ska det därför finnas infektionsmedicinsk, beroendemedicinsk 

och psykosocial kompetens hos personalen. Vidare får sprututbyte endast 

bedrivas i samverkan med landstingets infektionsmedicinska eller 

beroendemedicinska verksamhet.  Landstinget har ett sjukvårdsansvar för 

personer som missbrukar narkotika och detta kräver en helhetssyn genom ett 

nära samarbete med socialtjänsten för att kunna samordna insatser och erbjuda 

det stöd som behövs. 

Det är viktigt att försöksverksamheten ska kunna utvärderas vetenskapligt. 

Försöket måste förläggas på lämplig plats som minimerar olägenheten för 

omgivningen. Sprutbytesförsöket ska ses som en del av en helhetsstrategi med 

flera åtgärder mot narkotikamissbruk och smittspridning såsom beskrivs i 

Stockholms läns landstings narkotikapolitiska utredning Åtgärder för att 

begränsa smittspridning.  

Sedan 1 juli 2006 ger lagen (2006:323) om utbyte av sprutor och kanyler alla 

landsting möjlighet att bedriva sprututbytesverksamhet om tillstånd beviljas av 

Socialstyrelsen. Socialstyrelsen har utfärdat kompletterande föreskrifter (SOSFS 

2007:2) om utbyte av sprutor och kanyler till personer som missbrukar narkotika 

med anvisningar om ansökningsförfarande, krav på bemanning, kvalitet och 

rutiner, dokumentation och återrapportering. 

I lagen fastslås att en spruta eller kanyl endast får lämnas ut om en begagnad 

spruta eller kanyl samtidigt lämnas in, såvida det inte finns särskilda skäl till 

varför motsvarande begagnade sprutor och kanyler inte kan lämnas in. Vidare 

får endast personer som fyllt 20 år och som kan anses vara bosatta i det aktuella 

landstinget delta i sprututbytet. 

Det finns stark vetenskaplig evidens för att sprututbytesprogram är effektiva 

när det gäller att förebygga riskbeteende bland injektionsmissbrukare. I den 

svenska modellen för sprututbyte, som är fastslagen i lag och i Socialstyrelsens 

föreskrifter, är sprututbyte endast tillåtet som en integrerad del av en bredare 

vårdinsats.  

 Förebyggande arbete för att förhindra att människor missbrukar narkotika har 

alltid högsta prioritet. Beroende av droger beskär människans frihet och kan leda 

till mänskliga tragedier för missbrukaren själv och anhöriga. Socialstyrelsens 

uppfattning är att sprututbyte inte bara är en förebyggande insats för en grupp 

särskilt utsatta människor utan även en viktig hälsopolitisk insats för denna 

grupp. 

 

Reservation 

 

Sten Nordin, Helena Bonnier, Tina Ghasemi, Bo Arkelsten, Marie Ljungberg 

Schött och Berthold Gustavsson (alla M) till förmån för borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

http://www.socialstyrelsen.se/regelverk/lagarochforordningar/lagenomutbyteavsprutorochkanyl
http://www.socialstyrelsen.se/sosfs/2007-2
http://www.socialstyrelsen.se/sosfs/2007-2
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Särskilt uttalande 

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till Vänsterpartiets särskilda uttalande som 

redovisas i utlåtande 2011:80. 

 

Ersättaryttrande gjordes av Helen Törnqvist (C) enligt följande.  

 

Om jag hade haft yrkanderätt i kommunstyrelsen hade jag anslutit mig till för-

slaget från Folkpartiet, Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Centerpartiet i 

borgarrådsberedningen med instämmande av Vänsterpartiet i kommunstyrelsen. 

 

Ersättaryttrande gjordes av Ewa Samuelsson (KD) enligt följande. 

 

Om jag hade haft yrkanderätt i kommunstyrelsen hade jag anslutit mig till för-

slaget från Folkpartiet, Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Centerpartiet i 

borgarrådsberedningen med instämmande av Vänsterpartiet i kommunstyrelsen. 

 

 

§ 35  

Tidplan för arbetet med att införa sprutbyte i Stockholms stad 

Skrivelse från Stefan Nilsson (MP) 

Dnr 325-307/2010 

 

Erbjudande till Stockholms läns landsting att Stockholm ska vara försöks-

kommun gällande sprutbyte 

Skrivelse från Ann-Katrin Åslund (FP) 

Dnr 325-1614/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade dels en skrivelse från Stefan Nilsson (MP) i 

vilken han föreslår att en tidplan skyndsamt ska tas fram för arbetet med att 

införa sprutbyte i Stockholms stad,  

 

dels en skrivelse från Ann-Katrin Åslund (FP) i vilken hon föreslår att 

Stockholms stad ska vara delaktig i försök med sprutbytesprogram. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:81. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Ann-Katrin Åslund (FP), borgarrådet Wanngård (S) och borgarrådet Bolund 

(MP) yrkade bifall till Folkpartiets, Socialdemokraternas, Miljöpartiets och 

Centerpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen med 

instämmande av Ann-Margarethe Livh (V) i kommunstyrelsen, som redovisas i 

promemoria 2011:81. 
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Propositionsordning 

 

Ordföranden tog först upp borgarrådsberedningens förslag, varemot ställdes 

Folkpartiets, Socialdemokraternas, Miljöpartiets, och Centerpartiets gemen-

samma förslag i borgarrådsberedningen, med instämmande av Vänsterpartiet i 

kommunstyrelsen. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen i enlighet med 

Folkpartiets, Socialdemokraternas, Miljöpartiets och Centerpartiets gemen-

samma förslag i borgarrådsberedningen, med instämmande av Vänsterpartiet i 

kommunstyrelsen.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade enligt förslag av Karin Wanngård, Olle Burell och 

Maria Östberg Svanelind (alla S), Per Bolund och Sara Pettigrew (båda MP), 

Ann-Katrin Åslund (FP) och Ann-Margarethe Livh (V) följande. 

 

1. Skrivelse från Stefan Nilsson (MP) om ”Tidplan för arbete med att införa 

sprutbyte” anses besvarad med vad som sägs nedan. 

2. Skrivelse från Ann-Katrin Åslund (FP) om ”Erbjudande till Stockholms 

läns landsting att Stockholm ska vara försökskommun gällande sprutbyte” 

anses besvarad med vad som sägs nedan. 

3. Därutöver anförs följande. 
 

För att förebygga att människor som fastnat i missbruk smittas av HIV och andra 

sjukdomar ska Stockholms stad tillsammans med Stockholms läns landsting 

införa försök med sprutbyten för injicerande narkomaner. Detta ska göras till-

sammans med många andra åtgärder för att stödja personer att bryta sitt miss-

bruk. Försöket ska ske under begränsad tid och göras på ett sätt som går att 

vetenskapligt utvärdera.  

Stockholms stad ska ha en samlad strategi för prevention och uppsökande 

insatser, samtidigt som det ska finnas tillgång till annan behandling när man 

startar sprutbytesförsöket. Uppsökande verksamhet och rådgivning står inte i 

motsatsförhållande till sprutbyte. 

Det primära målet med sprututbytet är att förebygga spridning av HIV och 

andra blodburna infektioner bland personer med intravenöst missbruk. Verksam-

heten ska också arbeta med att motivera dem som deltar i sprututbytet att bryta 

sitt missbruk och ta emot vård och behandling. I enlighet med krav från Social-

styrelsen ska det därför finnas infektionsmedicinsk, beroendemedicinsk och 

psykosocial kompetens hos personalen. Vidare får sprututbyte endast bedrivas i 

samverkan med landstingets infektionsmedicinska eller beroendemedicinska 

verksamhet.  Landstinget har ett sjukvårdsansvar för personer som missbrukar 

narkotika och detta kräver en helhetssyn genom ett nära samarbete med social-

tjänsten för att kunna samordna insatser och erbjuda det stöd som behövs. 
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Det är viktigt att försöksverksamheten ska kunna utvärderas vetenskapligt. 

Försöket måste förläggas på lämplig plats som minimerar olägenheten för om-

givningen. Sprutbytesförsöket ska ses som en del av en helhetsstrategi med flera 

åtgärder mot narkotikamissbruk och smittspridning såsom beskrivs i Stockholms 

läns landstings narkotikapolitiska utredning Åtgärder för att begränsa smitt-

spridning.  

Sedan 1 juli 2006 ger lagen (2006:323) om utbyte av sprutor och kanyler alla 

landsting möjlighet att bedriva sprututbytesverksamhet om tillstånd beviljas av 

Socialstyrelsen. Socialstyrelsen har utfärdat kompletterande föreskrifter (SOSFS 

2007:2) om utbyte av sprutor och kanyler till personer som missbrukar narkotika 

med anvisningar om ansökningsförfarande, krav på bemanning, kvalitet och 

rutiner, dokumentation och återrapportering. 

I lagen fastslås att en spruta eller kanyl endast får lämnas ut om en begagnad 

spruta eller kanyl samtidigt lämnas in, såvida det inte finns särskilda skäl till 

varför motsvarande begagnade sprutor och kanyler inte kan lämnas in. Vidare 

får endast personer som fyllt 20 år och som kan anses vara bosatta i det aktuella 

landstinget delta i sprututbytet. 

Det finns stark vetenskaplig evidens för att sprututbytesprogram är effektiva 

när det gäller att förebygga riskbeteende bland injektionsmissbrukare. I den 

svenska modellen för sprututbyte, som är fastslagen i lag och i Socialstyrelsens 

föreskrifter, är sprututbyte endast tillåtet som en integrerad del av en bredare 

vårdinsats.  

Förebyggande arbete för att förhindra att människor missbrukar narkotika har 

alltid högsta prioritet. Beroende av droger beskär människans frihet och kan leda 

till mänskliga tragedier för missbrukaren själv och anhöriga. Socialstyrelsens 

uppfattning är att sprututbyte inte bara är en förebyggande insats för en grupp 

särskilt utsatta människor utan även en viktig hälsopolitisk insats för denna 

grupp. 

 

Reservation 

 

Sten Nordin, Helena Bonnier, Tina Ghasemi, Bo Arkelsten, Marie Ljungberg 

Schött och Berthold Gustavsson (alla M) till förmån för borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Särskilt uttalande 

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till Vänsterpartiets särskilda uttalande som 

redovisas i promemoria 2011:81. 

 

Ersättaryttrande gjordes av Helen Törnqvist (C) enligt följande.  

 

Om jag hade haft yrkanderätt i kommunstyrelsen hade jag anslutit mig till för-

slaget från Folkpartiet, Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Centerpartiet i 

borgarrådsberedningen med instämmande av Vänsterpartiet i kommunstyrelsen. 

 

http://www.socialstyrelsen.se/regelverk/lagarochforordningar/lagenomutbyteavsprutorochkanyl
http://www.socialstyrelsen.se/sosfs/2007-2
http://www.socialstyrelsen.se/sosfs/2007-2
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Ersättaryttrande gjordes av Ewa Samuelsson (KD) enligt följande. 

 

Om jag hade haft yrkanderätt i kommunstyrelsen hade jag anslutit mig till för-

slaget från Folkpartiet, Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Centerpartiet i 

borgarrådsberedningen med instämmande av Vänsterpartiet i kommunstyrelsen. 

 

 

§ 36  

Ökad konkurrens på det uppdragsarkeologiska området - vissa ändringar i 

kulturminneslagen (Ds 2011:6) 

Remiss från Kulturdepartementet 

Dnr 001-489/2011 

Skrivelse 45 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Kulturdepartementet av departe-

mentspromemorian Ökad konkurrens på det uppdragsarkeologiska området - 

vissa ändringar i kulturminneslagen.  

 

Borgarrådet Sjöstedt (FP) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:82. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Wanngård (S) samt Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till 

Socialdemokraternas reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i 

promemoria 2011:82. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Ökad konkurrens på det uppdragsarkeologiska 

området - vissa ändringar i kulturminneslagen” (Ds 2011:6) hänvisas till 

stadens promemoria. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Marie Östberg Svanelind (alla S) 

och Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till borgarrådet Wanngårds och Ann-

Margarethe Livhs gemensamma yrkande. 

 

Det antecknades till protokollet att Miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande. 
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§ 37  

Förvärv av fastighetsbolag med tomträtter i Slakthusområdet (fastig-

heterna Sandhagen 10 och Kylhuset 21) 

Villkorat av kommunfullmäktiges beslut senast den 15 juni 2011 

Dnr 109-925/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om förvärv av fastighetsbolag med 

tomträtter i Slakthusområdet. 

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:70. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. S:t Erik Markutveckling AB:s förvärv av samtliga aktier i KS Proveniens 

460 AB, org.nr 556833-4535, under föreslagen namnändring till Palmfelt 

Center Fastighets AB, baserat på ett underliggande fastighetsvärde om 

880 mnkr och på övriga villkor som anges i utlåtandet godkänns. 

2. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge S:t Erik Markutveckling AB i 

uppdrag att genomföra köpet samt teckna erforderliga avtal. 

3. S:t Erik Markutveckling AB medges budgetjustering 2011 för investe-

ringsutgifter om 15 mnkr. Finansiering av resterande köpeskilling får 

beaktas i budget 2012. 

4. Finansiering sker genom nyupplåning från staden till gällande villkor.  

5. Ny styrelse för KS Proveniens 460 AB, org.nr 556833-4535, under före-

slagen namnändring till Palmfelt Center Fastighets AB, utses fr.o.m. den 

31 december 2012 enligt följande. 

till ledamöter: Per Blomstrand, Roland Strömgren och Inger Johansson 

Kjaerboe 

till suppleant: Hans Pettersson. 

6. Lekmannarevisor och suppleant för denne i KS Proveniens 460 AB, 

org.nr 556833-4535, under föreslagen namnändring till Palmfelt Center 

Fastighets AB, utses fr.o.m. den 31 december 2012 enligt följande. 

till lekmannarevisor: Siv Rodin 

till lekmannarevisorssuppleant: Barbro Ernemo. 

7. Ny bolagsordning för KS Proveniens 460 AB, org.nr 556833-4535, 

under föreslagen namnändring till Palmfelt Center Fastighets AB 

godkänns fr.o.m. den 31 december 2012, bilaga till utlåtandet. 

 

 

§ 38  

Detaljplan för kvarteret Träsket m.m. i stadsdelen Norrmalm, Dp 2008-

20609-54 

Dnr 311-954/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om detaljplan för kvarteret Träsket 

m.m. i stadsdelen Norrmalm.  
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Borgarrådet Kevius (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:77. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Detaljplanen för kvarteret Träsket m.m. i stadsdelen Norrmalm, Dp 2008- 

20609-54, antas.  

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till Miljöpartiets 

särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:77. 

 

 

§ 39  

Detaljplan för Konsthallen 2 i stadsdelen Djurgården, Dp 2006-19499-54 

Dnr 311-955/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om detaljplan för Konsthallen 2 i 

stadsdelen Djurgården.  

 

Borgarrådet Kevius (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:78. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Bolund (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:78. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Detaljplanen för Konsthallen 2 i stadsdelen Djurgården, Dp 2006-19499-54, 

antas.  
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Reservation 

 

Borgarrådet Bolund samt Sara Pettigrew (båda MP) hänvisade till borgarrådet 

Bolunds yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarrådet Wanngård samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i utlåtande 2011:78. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

Ylva Tengblad 

 


